
Beszámoló

Fizika Szakterületi Koordinátor

2024. szeptember 24.

Időrendi lebontás
• 2024. június 02. - Választmányi ülés

• 2024. június 17. - Tisztségviselői ülés

• 2024. június 18. - Tisztségviselői ülés

• 2024. július 22. - Gólyatábor megbeszélés

• 2024. augusztus 06. - Egyeztetés Katz Sándorral

• 2024. augusztus 10. - Gólya-mentor találkozó

• 2024. augusztus 12. - Egyeztetés Katz Sándorral

• 2024. augusztus 15. - Gólyatábor szervezői képzés

• 2024. augusztus 17. - Gólya mentor találkozó

• 2024. augusztus 29. - Rendezvényes munkacsoport megbeszélés

• 2024. augusztus 30. - Tanáris - Fizikás piknik
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• 2024. szeptember 04. - Intézeti Orientáció

• 2024. szeptember 05. - Gólyatábor szervezői képzés

• 2024. szeptember 10. - Gólyatábor szakos nap

• 2024. szeptember 18. - Intézeti Tanács

• 2024. szeptember 20. - Választmányi ülés

1. Gólyaprogramok
Augusztus és szeptember során a gólyáknak rengeteg programjuk volt, ahol
megismerkedhettek a szakterülettel, és ezek szerintem mind remekül sikerül-
tek. Már a gólya-mentor találkozókra sokan eljöttek, és félév első hagyomá-
nyos programján, a Tanáris - Fizikés pikniken is sokan ott voltak. A Mafihe
is megszervezte első programját szeptember 19-én, a komplex számháborút,
amire szintén sokan eljöttek. Jelenleg az elsőévesek aktivitása bíztatónak
tűnik, láthatóan aktívak, és már most többen megkerestek hogy hogyan tud-
nának aktívan segíteni vagy a hallgatói önkormányzatban, vagy a Mafihében,
sőt még a Nyúzról is érdeklődtek. Így összességében ezen programokat eddig
sikeresnek tartom, azonban ez még nem ér véget, ugyanis a szakterület leg-
nagyobb szabású programja, a ’Skü szeptember 26-án, csütörtökön lesz, ami
zárja a gólyaprogramok sorát.

2. Szakterületi Csoport
Eddig úgy tűnik gördülékenyen indult a félév tanulmányi szempontból, nem
érkezett hozzám információ, hogy bárhol probléma lenne. Az elsőéveseknél is
gördülékenyen indult minden, ezért nagyon nagy köszönet a szakterület men-
torainak, és Szigeti Boldizsár mentorfelelősnek. Az első szakterületi csoport
ülést közvetlen a küldöttgyűlés előtt tartjuk, így ezzel majd szóban kiegészí-
tem a beszámolómat.

3. Intézeti tanács
Sajnos a júliusi intézeti tanács ülésen egy hallgatói delegált se volt ott. Ennek
fő oka az volt, hogy ez egybeesett az idén Magyarországon tartott Interna-
tional Young Physicists’ Tournament-el, ahol ketten is segítők voltunk. A
szeptemberi intézeti tanács ülésen azonban ketten ott voltunk.
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4. A jövő
Jelenleg úgy néz ki hogy bírom tartani ezt a tempót. Azonban a már ala-
kuló küldöttgyűlésen is említett potenciális utódommal azóta is egyeztetések
folynak. Ha arra jutunk hogy elvállalná a tisztséget, akkor valószínüleg a
novemberre tervezett küldöttgyűlésre lemondanék, ő pedig megpályázná a
tisztséget. Ha mégse venné át, akkor valószínűleg tudok maradni ciklus vé-
géig.

5. Záró gondolatok
Tavaly a nyár alatt az azévi levelezőlisták nem lettek megigényelve, így eze-
ket megigényeltem. A fogadóóráimat megtartottam.

Köszönöm hogy elolvastad beszámolómat! Amennyiben kérdésed van, ke-
ress bátran!

Papp Zsombor
Fizika Szakterületi Koordinátor

ELTE TTK HÖK
fizikaszk@ttkhok.elte.hu

Zamárdi, 2024. szeptember 21.
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